

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUM GROUP FOR TRANSPORTATION & TOURISM INVESTMENT Date: 19-06-2023 03:31:05 PM Subject: The Resolutions Of The General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة رم للنقل والاستثمار السياحي التاريخ: 19-06-2023 03:31:05 PM الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي
The Ordinary General Assembly Meeting of RUM GROUP FOR TRANSPORTATION & TOURISM INVESTMENT was held on 01:00 On 19-06-2023 at zoom, the shareholders participation in the Assembly Meeting was 37.482%	عقد الساعة 19-06-2023 على 01:00 اجتماع الهيئة العامة العادية لشركة مجموعة رم للنقل والاستثمار السياحي.وذلك في زووم وبنسبة حضور 37.482%
Subject: Meeting Status	الموضوع: حالة الاجتماع
Subject: Meeting Status The general assembly meeting was cancelled / rescheduled The general assembly meeting has been rescheduled	الموضوع: حالة الاجتماع تم الغاء/اعادة جدولة اجتماع الهيئة العامة تم تاجيل موعد اجتماع الهيئة العامة